
RADA MIEJSKA
W SE,PóLNiE KRAJEŃSKIM

ul.-TadeuszaKokiuszki 11
89-400 Sępólno Krajeńskie

OR.0002.13.7.2024

Protokół Nr IX/2024
z IX sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim,

która odbyla się w dniu 18 (riid'nia 2024 r.
w godzinach od 10:00 do 12:20.

Sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali im. L. Prądzyńskiego w Urzędzie Miejskim w
Sępólnie Krajeńskim, ul. Tadeusza Kościuszki 11.

Sesja nagrywana przy u$ciu systemu elektronicznego.

Ad. 1. Otwarcie sesji

Otwarcia IX sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dokonał Pan Artur Juhnke
Przewodniczący Rady Miejskiej.
Poinformowal, że sesja będzie utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i
dźwięk. Nagrania z sesji są udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej, na
stronie internetowej gminy oraz w sposób zwycza5owo przyjęty. Administratorem
danych osobowych jest Burmistrz Sępólna Krajeńskiego. Pełną klauzulę informacyjną
dotyczącą nagrywania i transmisji sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim można
znal«:'rc na stronie internetowej Gminy Sępólno Krajeńskie, w zakładce Rada Miejska
oraz na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie, zakładka
Rada Miejska- transmisja z sesji Rady Miejskiej oraz na drzwiach wejściowych na
posiedzenie sesji.

Następnie Przewodniczący RM przywitał :
- radnych Rady Miejskiej,
- Pana JarosAawa Tadycha Starostę Sępoleńskiego,
- Pana Marka Charta Przewodniczącego Rady Powiatu,
- Pana Waldemara Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego,
- Pana Marka Zieńko Zastępcę Burmistrza Sępólna Krajeńskiego,
- Panią Annę Buchwald Skarbnika Gminy,
- Pana Dariusza Wojta?nię Sekretarza Gminy,
- dyrektorów jednostek organizacyjnych Gminy Sępólno Krajeńskie i kierowników

referatów UM,
- Panie i Panów sołtysów i przewodniczących zarządóvv osiedli,
- media oraz wszystkich pozostałych obecnych na dzisiejszej sesji, a takze tych
oglądających w mediach.

Lista obecności sołtysów i przewodniczących zarządów osiedli biorących udział w sesji
RM stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Lista obecności pracowników Urzędu Miejskiego, gości zaproszonych, pracowników
jednostek podległych i pozostałych osób uczestniczących w sesji RM stanowi
załącznik nr 2 do protokołu.

a) stwierdzenie quorum,

Przewodniczący RM stwierdził, źe na 15 radnych obecnych jest
quorum, przy któryrn Rada Miejska w Sępólnie Krajeńskim
i podejmować prawomocne uchwały.

14 co stanowi
może obradować
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Nieobecna radna RM Karolina Kubijk usprawiedliwiła swoją nieobecność.

Lista radnych RM biorących udział w sesji stanowi załącznik nr 3 do protokołu.

b) przedstawienie porządku obrad,

Przewodniczący RM poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz
z zawiadomieniem o sesji.

Następnie zapytał, czy ktoś z radnych chcialaby zło0ć wniosek o zmianę porządku
obrad.

Wobec tego, że nikt nie złożył wniosku o zmianę porządku obrad Przewodniczący RM
odczyta?ł porządek obrad.

Porządek obrad:

1. Otwarcie sesji:
a) stwierdzenie quorum,
b) przedstawienie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie między
sesjarni, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z działalności w okresie między
sesjarni.

5. Składanie interpelacji i zapytań przez radnych.

6. Wolne wnioski radnych i informacje.

7. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2025 rok.

8. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2025
rok:

a) Komisji Rewizyjnej,
b) Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,
c) Komisji Budżetu,
d) Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego,
e) Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia,
f) Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska,
g) Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej.

9. Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Sępólno Krajeńskie i budżet Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2025 rok:

a) przedstauiienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finarysowej
Gminy Sępólno Krajeńskie,

b) uchwała Nr 11/WPF/2024 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 28 listopada 2024 r. w sprawie opinii o
projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno
Krajeńskie,
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c) opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot. projektu
uchwały Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy
Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie,

d) dyskusja,

e) podjęcie uchwaly w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy S«;pólno
Krajeńskie,

j) przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gmiriy
Sępólno Krajeftskie na 2025 rok,

g) uchwała Nr 11/P/2024 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 28 listopada 2024 r. w sprawie opinii
o projekcie uchwaly budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2025 rok,

h) uchwała Nr 10/Dpr/2024 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 28 listopada 2024 r. w sprawie opinii o
możliwości sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego w projekcie
uchwały budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2025 rok,

i) opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot. projektu
uchwały Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia budźetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2025 rok,

j) opinia Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarządu Oddziału w Sępólnie
Krajeńskim w sprawie projektu budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na 2025
rok,

k) dyskusja,

1) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie
na 2025 rok.

10. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budźetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2024 rok,

b) przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do realizacji rządowego Prograrnu
Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej ,,Asystent osobisty osoby z
niepełnosprawnością" dla Jednostek Samorządu Terytorialnego - edycja 2025,

c) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Sępólno
Krajeńskie na lata 2025-2027,

d) sprzedażay nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Odrodzenia w Sępólnie
Krajeńskim,

e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie
pasa drogowego dróg gminnych na terenie grniny Sępólno Krajeńskie na cele
niezwiązane z potrzebarni zarządzania drogarni lub potrzebarni ruchu,
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f) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi.

11. Informacje Przewodniczącego Rady o udzielonych odpowiedziach w formie
pisemnej na interpelacje i zapytania.

12. Odpowiedzi na wolne wnioski.

13. Zakończenie sesji.

Przewodniczący RM stwierdzil że Rada Miejska będzie obradowa?ła według
przedstawionego porządku obrad.

Ad.2. Przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że protokół był wyłożony do wglądu w biurze Rady
Miejskiej oraz został przesłany radnym za pomocą poczty elektronicznej. Następnie
zapytał radnych, czy są pytania do protokołu.

Pytań do protokołu nie było, w zwiqku z powyższym Przewodniczący RM zarządził
głosowanie oraz poprosii aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

Protokół z VIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty następującyrni głosarni:

za- 14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnalo się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu.

Przewodniczący RM zarnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 3. Sprawozdanie Burmistrza Sępólna Krajeńskiego z działalności w okresie
między sesjami, w tym z wykonania uchwał Rady Miejskiej.

Przewodniczący RM poinformował, że sprawozdanie radni otrzymali, zostało ono
przesłane pocztą elektroniczną. Następnie poprosił Burmistrza Sępólna Krajeńskiego
o przedstawienie sprawozdania.

Pan Waldemar Stupa?łkowski Burmistrz Sępólna Krajeńskiego przedstawił
sprawozdanie z działalności pomiędzy sesjami RM tj. od dnia 27 listopada 2024r.
do dnia 18 grudnia 2024 roku.

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Burmistrz Sępółna Krajeńskiego odniósł się do XVIII Dnia Adwentowego, który był
połączony z jasełkarni w wykonaniu sarnorządowców. Podziękował wszystkim, którzy
zdecydowali się uczestniczyć w tych jasełkach. Dodał, ze jest to również pokazanie, iż
razem z mieszkańcami chce się prze?ać ten czas przedświąteczny. Ponadto
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego podziękowal Pani Marii Kryger za wielotygodniowe
przygotowywanie samorządowców do tego w3irdarzenia.

Na zakończenie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego podziękował wszystkim, którzy
przysłali $czenia świąteczne do Gminy Sępólno Krajeńskie, którzy zaprosili na
spotkania przedświąteczne. Dodal, że była okazja zko0ć $czenia pracownikom
Zakładu Gospodarki Komunalnej Sp. z o.o., mieszkańcom Wałdowa i okolic,
pracownikom Centrum Sportu i Rekreacji, członkom Polskiego Związku Emerytów i
Rencistów i Inwalidów, członkom Stowarzyszenia ,,Janta?r", członkom Ochotniczych
Strajry Pożarnych z terenu ca?łej grniny, mieszkańcom Sołectwa Lutowa i okolic,
pracownikom Urzędu Miejskiego ora?z dyrektorom i prezesom jednostek
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organizacyjnych, studentom Uniwersytetu Trzeciego Wieku, dzieciom i pracownikom
Centrum Malego Dziecka i Rodziny oraz osobom samotnym i niepełnosprawnyrn, z
którymi była okazja się spotkać dzięki Państwu E. i A. Piekut oraz Centrum Usług
Społecznych. Burmistrz przypomniał, źe powrócono do tradycji spotykania się z
osobarni sarnotnyrni i niepełnosprawnymi, gdzie było to już 30 spotkanie, które
Państwo Piekut razem z CUS zorganizowali. Jeszcze raz podziękowal za mozliwość
spotkania się i złoźenia $czeń z okazji zbliźających się świąt.

Przewodniczący RM zapytal, czy są pytania do sprawozdania.

Głos zabrała radna RM Anna Komza, która przypomniała, źe w ostatnim czasie odbyło
się spotkanie w sprawie ,,Via Pomerania", w związku z tym zapytala jak aktualnie
wygląda sytuacja.

Głos zabra?ł radny RM Jacek Kapsa, który jako członek Komisji Oświaty zapyta?ł o
spotkanie w Kruszwicy w sprawach oświaty.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego odniósł się do sprawy realizacji drogi ekspresowej
,,Via Pomerania". Wskazał, że ma to być droga szybkiego ruchu, która ma łączyć
Wybrzeże Środkowe, czyli Port w Ustce, ze Słupskiem, z Redzikowem, poprzez Bytów,
Chojnice, Sępólno, Bydgoszcz, w której mieści się siedziba NATO. Wyjaśnił, źe
starania o tą drogę zaczęły się juz dużo wcześniej, bo pierwszą organizacją, która
starała się o umieszczenie tej drogi w rządowych prograrnach inwestycyjnych był
Związek Pracodawców Kaszubskich, który wystąpił z wnioskami o poparcie do
poszczególnych sarnorządów, które się znajdują po tej trasie. Gmina Sępólno
Krajeńskie równieź podjęła uchwałę popierającą realizację tej inwestycji, a takze
Konwent Powiatowy pod przewodnictwem starosty i wszystkich burmistrzów oraz
wójta poparł realizację tej inwestycji. Związek Kaszubski zebrał wszystkie materiały
związane zarówno z uzasadnieniem realizacji tej inwestycji jak i jej poparciem.
Sarnorządy wyrnienione na tej trasie podjęły stosowne uchwaly popierające realizację
takiej inwestycji. Argumenty do realizacji tej drogi zosta?ły wyartykułowane we
wniosku do Premiera RP z prośbą o zajęcie się tym tematem i wprowadzeniem go do
realizacji. Burmistrz Sępólna Krajeńskiego wyjaśnil że dwa pierwsze i podstawowe
argumenty to takie, źe Pomorze Środkowe nie ma drogi ekspresowej oraz sprawy
związane z wojną za naszą wschodnią granicą. Droga ,,Via Pomerania" z punktu
widzenia wojskowego ma bardzo istotne znaczenie, ponieważ będzie łączyła Port w
Ustce ze Stacją Rakietową w Redzikowie i siedzibą NATO w Bydgoszczy. Znaczenie
ma to równieź dla rozwo5u gospodarczego, bo po drodze jest Bytów, Chojnice, Sępólno,
gdzie są duże zakłady przemysłowe produkujące wielkogabarytowe elementy, które
wyrnagają dobrej sieci dróg do ich przewozu. Burmistrz Sępólna Krajeńskiego
stwierdzil źe starania o tą droge; nabrały tempa w związku z tyrn, że ma ona mieć
również charakter wojskowy. Droga nr 25, która przebiega przez Sępólno równieź jest
wyznaczona w dokumentach jako droga transportu wojskowego. Na dzień dzisiejszy
zostala powołana Parlarnentarna Komisja ds. realizacji budowy drogi ,,Via
Pomerania", w której sldad weszli politycy. Sępólno Krajeńskie będzie mocno
zabiegać, aby pierwotna trasa, która jest wymieniona, źe droga ma przebiegać przez
Sępólno Krajeńskie była realizowana. Wskazał, źe ku zdumieniu Zespół
Parlarnentarny nosi nazwę do realizacji spraw ,,Via Pomerania" przebiegających przez
Słupsk, Bytów, Chojnice, Tuchola, Bydgoszcz. Wskazał, źe to zaniepokoiło, ponieważ
nigdy w pierwotnych staraniach nie było mowy, aby przebiegała ona w tarntyrn
rej onie, zresztą przez Tucholę nie przebiega droga transportu woj skowego, nie ma tam
drogi nr 25, są tylko drogi wojewódzkie. Burmistrz stwierdził, źe trzeba wszystkich
zaanga'?ować i dopilnować, aby ta droga miała pierwotny przebieg, tym bardziej źe
argumenty uzasadniają realizację tej trasy. Wcześniejsze pisma do Prezesa Rady
Ministrów i ich odpowiedzi wskazywały, źe buduje się równieź obwodnice Karnienia
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Krajeńskiego i Sępólna Krajeńskiego co w tych planach mogłoby się mieścić.
Burmistrz Sępólna Krajeńskiego dodal, że na dzisiaj wiadomo, że prace
przygotowawcze do uruchomienia tego zadania mogą bardzo szybko ruszyć, poniewa?ż
Parlarnentarny Zespół, który powstał będzie mocno pracowm, aby to si-ę szybko
ziściło. Przewodniczący tego Zespołu Pan Poseł Larnczyk w swoich wywia:dach
informowal, że jest to sprawa, która może być szybko zrealizowana, tym bffidziej że
zajęło się tym wojsko. Z uzyskanych informacji wiadomo, że Ministerstwo Obr'ony
Narodowej jest bardzo zainteresowane, aby jak najszybciej doszło do realizacji tego
przedsięwzięcia.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego jeszcze raz przypomniał, że sa?rnorządy po tej
pierwotnej trasie tj. Ustka, Słupsk, Bytów, Chojnice, Sępólno, Bydgoszcz- mają
nazbierane uchwały popierające realizację tego projektu. Jest poparcie
parlamentarne, bo powstał Zespół, który się tym tematem mocno zajął, nawet próbuje
się dalej przeciągnąć tą inwestycje na Inowrocław i Konin. Jeszcze tyrn tematem zajęno
się MON, więc jest to sprawa, która nabiera poważnego charakteru i będzie
procedowana. Gmina Sępólno Krajeńskie w tym momencie będzie zabiega?ła, aby
dopilnować lokalnych interesów, aby ta droga ekspresowa przy Sępólnie miala swój
przebieg. Burmistrz zwrócił się z prośbą do radnych, jeżeli mają a?rgumenty i sugestie-,
aby to przyspieszyć i urealnić, to chętnie oczekuje tych uwag. Gmina będzie w sta?łym
kontakcie z Zespołem Parlarnentarnym, który się tym tematem zajął. Jeżeli trafi to
już do Ministerstwa Infrastruktury to będzie oznaczało, że jest już po sprawie, bo
zosta?ł przyjęty i realizowa?ny pewien schemat, lecz na tyrn etapie można jeszcze
lobbować o przebieg w pierwotnej wersji. Burmistrz wskazał, że droga ta ma wbiegać
do drogi S5, która jest wokół Bydgoszczy co spowoduje, że będzie połączenie na
południe, w kierunku Poznania. Dodał, że w przypadku pozyskania kolejnych
informacji, będą one przekazywane radnym, ponieważ jest to ważna i strategiczna
inwestycja.

Głos zabrał Starosta Sępoleński Pan Jarosław Tadych, który wyjaśnił, że pół godziny
temu otrzymał telefon od Prezesa Stowarzyszenia Pracodawców Kaszubskich, że
dzisiaj powstaje drugi, nowy zespół przy Ministerstwie Obrony Narodowe3. Dodał, że
dzisiaj te zespoły debatują, ponieważ Zarządy Województwa Pomorskiego i Kujawsko-
Pomorskiego, czyli Urzędy Marszałkowskie są również dzisiaj na spotkaniu w
Ministerstwie Obrany Narodowej, gdzie ta sprawa przybiera znacznego tempa.
Stwierdził, że jeżeli tym się zajął MON to musi chodzić o sytuację, która jest na
wschodzie oraz na połączenia, o których wspomniał Pan Burmistrz. Starosta
wspomniał, że dzisiaj Wicestarosta wspólnie z Panią Poseł byli w Urzędzie
Wojewódzkim, aby temat planowania ,,Via Pomerania" poruszyć. Na za?kończenie
stwierdził, że każdy głos radnych jest ważny, aby dojść do osób, które mogą mieć
wpływ, aby Sępólno nie zostało ominięte.

Następnie Burmistrz Sępólna Krajeńskiego udzielił wyjaśnień do zapytania radnego
RM Jacka Kapsy w sprawie posiedzenia Zarządu Konwentu Burmistrzów, które
odbyło się w Kruszwicy. Podczas posiedzenia ustalono, że 8 stycznia 2025r. odbędzie
się Konwent Burmistrzów naszego województwa w Rypinie. Wyjaśnił, że odbędą się
rozmowy m.in. o sprawach oświatowych, gdzie będzie zaproszony przedstawiciel
Kuratorium, a także Wojewoda, ponieważ docierają sygnały, że trwają prace związane
ze zmianą prawa oświatowego w kierunku złagodzenia i dania większej możliwości
oraz swobodniejszego podejmowania decyzji przez samorządy. Doda?ł, że chodzi o
niepopularną sprawę likwidacji placówek szkolnych. Problem demografii jest
odczuwalny w ca?łej Polsce. Dla przykładu podając ze w jednej ze szkół jest po 4
uczniów w każdej klasie, gdzie burmistrz chcia?ł wystąpić o likwidację tej szkoły,
niestety spotkał się z odmową od władz kuratoryjnych. Sytuacja jest taka, że nie ma
swobodnej decyzji, która byłaby uzasadniona. Władze podejmują działania i nagle
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spotykają się z decyzjarni, które uniemoźliwiają uporządkowanie spraw oświatowych.
Nadmienił, że temat ten będzie poruszony podczas kolejnego Konwentu, ale jest
również przygotowywana ustawa o tzw. małych szkołach, gdzie chcieliby się
dowiedzieć na czym będzie ona polegała. Propozycja ustawy o malych szkołach
wynika z demogra?fii jaka jest w Polsce i sarnorządy będą musiały się za chwilę z tyrn
problemem zmierzyć i zdecydować co ze szkołarni, w której nie ma wystarczającej
ilości uczniów. Burmistrz Sępólna Krajeńskiego stwierdził, że być może ustawa o
małych szkołach pokaże ścieżkę postępowania w takich sytuacjach. Na dzień
dzisiejszy aby zreorganizować szkołę albo zlikwidować musi być zgoda kuratorium,
co w niektórych przypadkach pomimo oczywistości takiej zgody gminy nie dostają.

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko-Giera?kowska, która poprosiła o
informację na temat obwodnicy.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego potwierdził, ze na 13 grudnia była wyznaczona
rozprawa z wniosków firmy, która odwołała się od rozstrzygnięć, które podjęła
Generalna Dyrekcja. Jednak 13 grudnia rozprawa się nie odbyła z powodów, które
nie zostały podane oraz nie został wyznaczony nowy termin. Dodał, że na dzień
dzisiejszy rozstrzygnięcie jest, natomiast zostało ono zaskarźone, a podmiot, który
powinien rozstrzygnąć czy rozstrzygnięcie jest właściwe, czy też nie rozprawy nie
przeprowadził.

Nikt więcej nie zabra?ł głosu, dlatego Przewodniczący RM zarnkną?ł ten punkt i
przeszedł do kolejnego punktu według porządku obrad.

Ad. 4. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej z dzłałalności w okresie
między sesjami.

Pan Artur Juhnke Przewodniczący Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
poinformował, źe informację radni otrzyrnali, została ona przesłana pocztą
elektroniczną. Następnie odczytal w/wyrn. informację.

Informacja stanowi załącznik nr 6 do protokołu.

Przewodniczący RM zapytal, czy są pytania do informacji.

Pytań nie było, wobec tego Przewodniczący RM zamknął ten punkt i przeszedł do
kolejnego.

Ad. 5. Składanie interpelacji i zapytań przez radnych.

Przewodniczący RM poinformowal, źe między sesjarni zostala złożona interpelacja
przez radnego RM Piotra Warmińskiego w sprawie wybudowania wyniesionego
przejścia dla pieszych na ul. Szkolnej na wysokości nowo wybudowanego chodnika
łączącego ul. Kościuszki z ul. Szkolną, przebiegającego wzdłuż bocznego parkingu
Urzędu Miejskiego w celu podniesienia bezpieczeństwa pieszych w tym miejscu.
Została ona przekazana Burmistrzowi Sępólna Krajeńskiego do udzielenia
odpowiedzi, zamieszczona na stronie internetowej Gminy Sępólno Krajeńskie, na
stronie Biuletynu Informacji Publicznej i na tablicy ogłoszeń Urzędu Miejskiego.

Kserokopia interpelacji stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Następnie Przewodniczący RM zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zAo0ć interpelację
lub zapytanie, jeśli tak to poprosił o jej odczytanie i złożenie na jego ręce.

Głos zabrał radny RM Jacek Kapsa, który zło$ł interpelację w sprawie niezgodności
z przepisarni prawa dotyczącymi oznakowania przejść dla pieszych.
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Kserokopia interpelacji stanowi załącznik nr 8 do protokołu.

Nikt więcej nie zło$ł interpelacji i zapytania, dlatego Przewodniczący RM zamkna'l
ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 6. Wolne wnioski radnych i informacje.

Przewodniczący RM otworzył ten punkt porządku obrad.

Głos zabrala Wiceprzewodnicząca RM Anna Miczko-Gierakowska, która zapytała, czy
sprawa nadania imienia ronda na ulicy Kościuszki jest już zarnknięta. Dodała, że
jeżeli nie, to mieszkańcy zgłosili pomysł, który uważa za słuszny. Wskaza?ła, że w
związku z uroczystością, która odbyła się w Komendzie Policji dotyczącej tablicy
uparniętniającej funkcjonariusza Władysława Mani mieszkańcy proponują nadać
nazwę ronda jego imieniem.

Caos zabrał radny RM Jacek Kapsa, który zło,$ł informację dotyczącą uczestnictwa
w Forum Informacji Turystycznej zorganizowanego przez Polską Organizację
Turystyczną w Łodzi. Celem Forum było wypracowanie nowych celów, które będą
miały wpływ na przyszłość turystyki w Polsce, a także na naszą Gminę.

Informacja stanowi załącznik nr 9 do protokołu.

Następnie głos zabra?ł radny RM Dariusz Pieczywek, który wyjaśnii że po rozmowie z
Radą Sołecką i Sołtysem Sołectwa Skarpa dowiedział się że jest problem z dostaniem
się mieszka?ńców do kaplicy, w której często odbywają się róż,ne wydarzenia. Dodal,
że chodzi o budowę chodnika, gdzie Sołectwo przekaza?ło 5akąs pulę ze swoich
środków na zrobienie projektu i ze strony grniny miał zostać wykonany projekt i mialo
to być przekazane to do zarządcy drogi wojewódzkiej. Radny RM zapyta?ł, czy coś
wiadomo na ten temat, czy są jakieś postępy w tej sprawie.

Nikt więcej nie zabra?ł głosu.

Przewodniczący RM przekaza?ł, że Naczelnik Urzędu Skarbowego w Sępólnie
Krajeńskim poinformowa?ł, że dokonał analizy oświadczeń majątkowych złożonych na
dzień 30 listopada 2024r. oraz na dzień 1 grudnia 2024r. przez Dyrektora Centrum
Kultury i Sztuki.

Nikt więcej nie zabrał głosu, więc Przewodniczący RM zamkna't ten punkt porządku
obrad i przeszedł do kolejnego.

Ad.7. Przyjęcie planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
na 2025 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni plan pracy otrzymali wraz z
materiałarni sesyjnyrni i mieli możliwość zapoznania się z nim. W związku z tym zło$ł
wniosek o nieodczytywanie planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na
2025 rok.

Do złożonego wniosku nikt nie miał pytań, w związku z tym Przewodniczący RM
zarządził głosowanie nad wnioskiem oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować
w protokole sesji.

Wniosek o nieodczytywanie planu pracy Rady Miejskiej na 2025 rok zosta?ł przyjęty
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następującymi głosami:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Następnie stwierdził, że zgodnie z przyjętym wnioskiem plan pracy nie będzie
odczytany. Zapytał, czy ma ktoś pytania do planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2025 rok.

Nikt nie zabrał głosu, zatem Przewodniczący Rady Miejskiej zarządził głosowanie nad
przyjęciem planu pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2025 roku oraz
poprosił, aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2025 rok
został przyjęty następującyrni głosami:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się - O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 11 do protokołu.

Plan pracy Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2025 rok stanowi załącznik nr
12 do protokołu.

Ad.8. Przyjęcie planów pracy Komisji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
na 2025 rok.

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni plany pracy komisji otrzyrnali
wraz z materiałarni sesyjnymi i mieli możliwość zapoznania się z nimi. W związku z
tym zło$ł wniosek o nieodczytywanie wszystkich planów pracy Komisji Rady
Miejskiej na 2025 rok.

Pytań do złożonego wniosku nie było, wobec tego Przewodniczący RM zarządził
głosowanie nad przyjęciem wniosku oraz poprosił, aby wyniki głosowania odnotować
w protokole sesji.

Wniosek o nieodczytywanie wszystkich planów pracy Komisji Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim na 2025 rok został przyjęty następującyrni głosarni:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 13 do protokołu.

a) Komisja Rewizyjna

Przewodniczący RM poinformował, źe zgodnie z przyjętyrn wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok, będzie stanowił załącznik do
protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy
Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytal, czy są pytania do planu pracy Komisji Rewizyjnej.

Pytań nie było, wobec powyźszego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i zarządził
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głosowa?nie w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2025 rok oraz
poprosił o odnotowanie wyników głosowa?nia w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2025 rok został przyjęty następującymi głosa?rni:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 14 do protokołu.

Plan pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2025 rok
stanowi załącznik nr 15 do protokołu.

b) Komisja 8karg, Wniosków i Petycji

Przewodniczący RM poinformował, że zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na 2025 rok, będzie stanowił
za?łącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej
Gminy Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytał, czy są pytania do planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.

Pytań nie było, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i zarządził
głosowanie w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji na
2025 rok oraz poprosił o odnotowanie wyników głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania pla?n pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim na 2025 rok został przyjęty następującyrni głosami:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymalo się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Plan pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim
na 2025 rok stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

c) Komisji Budżetu

Przewodniczący RM poinformowa?ł, że zgodnie z przyjętyrn wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Budżetu na 2025 rok. Plan pracy stanowi załącznik do
protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy
Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytał, czy są pytania do planu pracy Komisji Budżetu.

Radni pytań nie mieli, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i
zarządził głosowanie w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Budżetu na 2025 rok
oraz poprosił o odnotowanie wyników głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2025 rok został przyjęty następującymi głosarni:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.
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Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Plan pracy Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2025 rok
stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

d) Komisji Gospodarki Komuna1nej oraz Porządku Publicznego

Przewodniczący RM poinformował, że zgodnie z przyjęt3mi wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku Publicznego na
2025 rok, będzie stanowił zalącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie
Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytał, czy są pytania do planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej
oraz Porządku Publicznego.

Pytań nie było, wobec powyźszego PrzewodBiczący RM zarnknąl dyskusję i zarządził
głosowanie w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Gospodarki Komunalnej oraz
Porządku Publicznego na 2025 rok. Ponadto poprosił o odnotowanie w3mików
głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządku
Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2025 rok został przyjęty,
następującymi głosarni:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 20 do protokołu.

Plan pracy Komisji Gospodarki Komunalnej oraz Porządlm Publicznego Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2025 rok stanowi załącznik nr 21 do protokołu.

e) Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia

Przewodniczący RM poinformował, że zgodnie z przyjętyrn wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia na 2025 rok, będzie
stanowił załącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji
Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytał, czy są pytania do planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i
Zdrowia.

Pytań nie było, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i zarządził
głosowanie w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i
Zdrowia na 2025 rok oraz poprosił o odnotowanie wyników głosowania w protokole
sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2025 rok zostal przyjęty następującyrni głosarni:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 22 do protokołu.

Plan pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Zdrowia Rady Miejskiej w Sępólnie
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Krajeńskim na 2025 rok stanowi załącznik nr 23 do protokołu.

f) Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska

Przewodniczący RM poinformowa?ł, ze zgodnie z przyjętym wnioskiem nie będzie
czytany plan pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska na 2025 rok,
będzie stanowił zalącznik do protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu
Informacji Publicznej Gminy Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytal, czy są pytania do planu pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i
Ochrony Środowiska.

Pyta?ń nie było, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i zarządził
głosowanie w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rolnictwa, Les;nictwa i Ochrony
Środowiska na 2025-rok oraz popr-osił -o odnotowanie wyników głosowania w
protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2025 rok zostal przyjęty następującymi
głosarni:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 24 do protokołu.

Plan pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim na 2025 rok stanowi załącznik nr 25 do protokołu.

g) Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej

Przewodniczący RM poinformował, że nie będzie czytany plan pracy Komisji
Statutowej i Pomocy Społecznej na 2025 rok. Plan pracy stanowi załącznik do
protokołu i będzie dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznej Gminy
Sępólno Krajeńskie.

Następnie zapytał, czy są pytania do planu pracy Komisji Statutowej i Pomocy
Społecznej.

Pyta?ń nie było, wobec powyższego Przewodniczący RM zarnknął dyskusję i zarządził
głosowanie w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej
na 2025 rok oraz poprosił o odnotowanie wyników głosowania w protokole sesji.

W wyniku głosowania plan pracy Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady
Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim na 2025 rok został przyjęty następujący głosami:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzymało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 26 do protokołu.

Plan pracy Komisji Statutowej i Pomocy Społecznej Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim na 2025 rok stanowi załącznik nr 27 do protokołu.

Następnie Przewodniczący RM podziękowa?ł Komisjom za przygotowanie planów
pracy, po czyrn zamknął ten punkt porządku obrad i przeszedł do kolejnego.
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Ad.9. Wieloletnia Prognoza Finansowa Gminy Sępólno Krajeńskie i budżet
Gminy Sępólno Krajeńskie na 2025 rok:

a) przedstawienie projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowei Gminy Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzyrnali
zawiadomieniem o sesji.

WlaaZ Z

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy Sępólno Krajeńskie, wyjaśniła że projekt
Wieloletniej Prognozy Finansowej zostal przygotowany w oparciu o wytyczne, które są
zawarte w ustawie o finansach publicznych w art. 226 tej ustawy. Dodała, źe
Prognoza obejmuje swoimi latarni okres 2025-2035, a założenia do obliczenia
Prognozy na najbliższe 10 lat przyjęto na podstawie danych Ministerstwa Finansów
oraz obliczeń i własnych analiz. Poza strukturą dochodów i wydatków Prognoza
zawiera wynik finansowy, który w latach następujących po sobie, będzie
przeznaczony na spłatę zobowiązań finansowych. Spłaty zobowiązań finansowych
ustalono na podstawie zawartych umów po$czkowych i kredytowych oraz na
podstawie przewidywanych do zaciągnięcia zobowiązań finansowych. Pani Skarbnik
wyjaśniła, źe główne dochody majątkowe dotyczą zadań realizowanych w oparciu o
Rządovvy Fundusz Polski Ład, Rządovry Fundusz Rozwoju Dróg, Krajowy Plan
Odbudowy oraz Prograrn Rozwoju Obszarów Wiejskich. Planowane wydatki
inwestycyjne w roku budźetowym zostaly oszacowane na ponad 23% wydatków
ogółem. Wyjaśniła, źe uwzględniono również zmiany zwieqane z uwzględnieniem
poręczeń i gwarancji i ich wyłączeniem z indywidualnego wskaźnika spłaty
zadłużenia. Do Wieloletniej Prognozy zostały załączone dwa załączniki, gdzie pierwszy
zalącznik jest załącznikiem wskażnikowyrn, który pokazuje w jakich obszarach
finansowych jesteśmy w stanie pokrywać grninne zobowiązania finansowe. Natomiast
załącznik nr 2 jest zalącznikiem przedsięwzięć wieloletnich, czyli takich których
termin realizacji przypada na okres dłuższy niź rok.
Następnie Pani Skarbnik Gminy powiedziała, źe w załącznilm nr 2, tak jak już
wskazywała na wspólnym posiedzeniu wszystkich komisji RM, w pozycji nr 13227
punkt ten otrzymuje brzmienie: ,,Opracowanie dokumen.tacji projektowej na budowę
kanalizacji sariitarryej w Lutowie i ui Siedlisku?.

Projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej został przedstawiony na Komisji Budżetu
przy udziale wszystkich członków Komisji stałych Rady Miejskiej i jednogłośnie został
zaopiniowany pozytywnie. Projekt ten uzyskał także pozytywną opinię Regionalnej
Izby Obrachunkowej.

b) uchwała Nr 11 /WPF/2024 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 28 listopada 2024r. w sprawie opinii o

projekcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
8ępólno Krajeńskie

Kopię uchwały radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji i mieli moźliwość
zapoznania się z jej treŚcią.

Przewodniczący RM odczytał sentencję uchwały.

Uchwała Nr 11/WPF/2024 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 28 listopada 2024r. w sprawie opinii o projekcie
uchwały w sprawie Wieloletniej Propozy Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie
stanowi załącznik nr 28 do protokołu.
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c) opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot.
projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy

Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM poinformował, że opinię radni otrzymali wraz z zawiadomieniem
o sesji.

Pan Janusz Tomas Przewodniczący Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim odczyta?ł opinię ww. Komisji do projektu uchwa?ły Rady Miejskiej w
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie.

Opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot. projektu uchwały
Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie stanowi załącznik nr 29 do protokołu.

d) dyskusja

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu Przewodniczący RM zarnknął podpunkt dyskusja
i przeszedł do kolejnego podpunktu z porządku obrad.

e) podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie

Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno Krajeńskie oraz poprosił aby wyniki
głosowania odnotować w protokole sesji.

W wyniku głosowania uchwa?ła w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Sępólno Krajeńskie została przyjęta następującymi głosami:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrnało się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 30 do protokołu.

Urbwała Nr IX/78/2024 Rady Miejskiej w 8ępólnie Krajeńskim z dnia 18
grudnia 2024 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sępólno
Krajeńskie stanowi załącznik nr 31 do protokołu.

f) przedstawienie projektu uchwały w sprawie iichwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2025 rok

Projekt uchwały radni otrzyrnali wraz z zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy wyjaśniła, że projekt budżetu grniny na 2025
rok zosta?ł opracowany w oparciu o przewidywane wykonanie dochodów i wydatków
roku bieżącego, przyjęty do projektu budżetu państwa wskażnik inflacji na poziomie
4, lo/o, przedstawione przez Ministerstwo Fina?nsów wielkości pla?nowanych subwencji
ogólnej oraz udzialów we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych i
prawnych, przedstawiony przez Kujawsko-Pomorski Urząd Wojewódzki wielkości
dotacji celowych przeznaczonych na realizację zad:m? celowych zleconych i własnych
na podstawie porozumień, jak również podpisane dotychczas umowy na realizację
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zadań z udziałem środków zewnętrznych oraz przewidywany wpływ dofinansowania
związany z ich realizacją. Pani Skarbnik dodała, źe w części tabelarycznej zawarto
informacje dotyczącą opisu w poszczególnych działach, rozdzialach i paragra?fach
klasyfikacji budżetowej. Szczegółowy opis poszczególnych pozycji tej uchwały został
zawarty w załącznikach stanowiących integralną część tego projektu. Po stronie
dochodów budżet został zaplanowany na poziomie 126 mln zł, w tym ponad 23 mln
zł to dochody majątkowe, a 9,3 mln zł są to dochody pozyskane z budżetu Unii
Europejskiej. Szczegółowe informacje dotyczące poszczególnych pozycji dochodów
zawiera załącznik nr 1. Pani Skarbnik wyjaśniła, że wydatki zostaly zaplanowane na
poziomie 128 250 000,00 zł, w tym wydatki majątkowe w wysokości ponad 29,5 mln
zł. W wydatkach majątkowych na prograrny realizowane z udziałem środków Unii
Europejskiej zaplanowano ponad 10 mln zł. Różnica między planowanymi dochodarni
a planowanymi wydatkarni to deficyt 2 250 000,00 zł, który na poziomie projektu
budżetu zostanie pokryty z planowanego kredytu na ten cel. Przychody budzetu
gminy zostały zaplanowane na poziomie 3,5 mln zł, a spłaty w wysokości
1250 000,00 zł. Obligatoryjnie zostala również zaplanowana rezerwa ogólna w
wysokości 700 tys. zł oraz na zarządzanie kryzysowe 300 tys. zł.

Ponadto Pani Skarbnik Gminy wskazała, że budżet został szczegółowo omówiony na
wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu i wszystkich stałych komisji Rady Miejskiej.
Doda?ła, że warto zwrócić uwagę, jeśli chodzi o zalącznik inwestycyjny to 80o/o środków
na realizację zadań inwestycyjnych, zostalo pozyskane z innych źródeł, w tym
środków unijnych i prograrnów rządowych. Załączniki zawierają również informację
dotyczącą przychodów i rozchodów budżetu związanych z obsługą zadłużenia zadań
zleconych, realizacji zadaji w rarnach budźetów sołeckich, realizacji zadań w zakresie
porozumień, które gmina zamierza podjąć oraz dotacje dla organizacji
pozarządowych.

Następnie Pani Skarbnik Gminy poinformowała, że w załączniku nr 3 pozyc'3a 2
otrzyrnuje brzmienie: ,,Opracowanie dokumentacji projektowej na budoux, karializacji
sarzitarryej w Lutowie, etap 2 i w Siedlisku". Dodała, że zmiana ta jak i cały projekt
budżetu zostal szczegółowo omówiony na wspólnym posiedzeniu Komisji Budżetu i
został zaopiniowany pozytywnie. Projekt otrzyrnał równieź pozytywną opinię
Regionalnej Izby Obrachunkowej.

g) uchwała Nr 11 /P/2024 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 28 listopada 2024 r. w sprawie opinii o

projekcie uchwa§ budźetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2025 rok

Przewodniczący RM poinformował, ze

zawiadomieniem o sesji i mieli moźliwość
odczytana zostanie tylko jej sentencja.

uchwa?łę radni
zapoznania się

otrzyrnali WlaaZ

z jej treścią, dlatego
z

Przewodniczący RM odczytal sentencję w/wyrn. uchwaly.

Uchwała Nr 11 /P/ 2024 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby Obrachunkowej
w Bydgoszczy z dnia 28 listopada 2024 r. w sprawie opinii o projekcie uchwały
budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2025 rok stanowi załącznik nr 32 do
protokołu.

h) uchwała Nr 10/Dpr/2024 Składu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 28 listopada 2024 r. w sprawie opinii o

możliwości sfinansowania planowanego deficytu przedstawionego w
projekcie uchwały budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2025 rok
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Przewodniczący RM poinformowa?ł, że kopię uchwa?ły radni otrzymali z

zawiadomieniem o sesji i mieli możliwość zapoznania się -z jej treścią, odczytana
zostanie tylko jej sentencja.

Przewodniczący RM odczytał sentencję w/wyrn. uchwa?ły.

Uchwała Nr 10/Dpr/2024 Sldadu Orzekającego Nr 1 Regionalnej Izby
Obrachunkowej w Bydgoszczy z dnia 28 listopada 2024 r. w sprawie opinii 'o
możliwości sfinansowania planowanego deficyŁu przedstawionego w projekcie
uchwały budżetowej Gminy Sępólno Krajeńskie na 2025 rok stanowi załącznik nr
33 do protokołu.

i) opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot.
projektu uchwały Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia budżetu Gminy

8ępólno Krajeńskie na 2025 rok

Przewodniczący RM poinformował, że opinię radni otrzymali wraz z zawiadomieniem
o sesji.

Pan Janusz Tomas Przewodniczący Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie
Krajeńskim odczytał opinię Komisji Budżetu dot. projektu uchwały Rady Miejskiej w
sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na 2025 rok.

Opinia Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim dot. projektu uchwały
Rady Miejskiej w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na 2025
rok stanowi załącznik nr 34 do protokołu.

j) opinia Związku Nauczycielstwa Polskiego Zarządu Oddziału w Sępólnie
Krajeńskim w sprawie projektu budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na

2025 rok

Przewodniczący RM poinformował, że radni otrzyrnali kopię opinii
zawiadomieniem o sesji.

WraZ Z

Następnie Pani Jadwiga Bukolt Prezes Oddzia?łu Związku Nauczycielstwa Polskiego w
Sępólnie Krajeńskim odczytała treść opinii.

Kserokopia opinii stanowi za%cznik nr 35 do protokołu.

k) dyskusja

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Głos zabra?ł radny RM Kajetan Wiese, który stwierdził że na etapie procedowania
uchwa?ły budżetowej nie otrzyrnał odpowiedzi na wniosek budżetowy dotyczący ulicy
Jeziornej dlaczego nie zostal ujęty. Doda?ł, że na stronie Google Street View ulica
Jeziorna z roku 2012 do tej pory wygląda ta?k samo. Radny RM nie jest w stanie
zrozumieć dlaczego przy stale załączanych protokołach z komisji, gdzie wszyscy
wskazywali, że ulica Jeziorna jest priorytetowa, jeżeli chodzi o jej remont to wniosek
ten nie zosta?ł uwzględniony. Wskazał, że ruch po ulicy Jeziornej odbywa się wyłącznie
dlatego, że jest chodnik, po któryrn wszyscy jeżdżą, bo inaczej urwaliby zderzaki.
Prosił o odpowiedż dlaczego ten wniosek nie został ujęty.
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P an i Anna Buchwald Skarbnik Gminy wyjaśniła, źe ulica Jeziorna została
przewidziana do bieźącego remontu i zostala ujęta w bieźących remontach w dziale
616- drogi. Natomiast nie jest to zaplanowane jako odrębna inwestycja, a ewentualny
plan inwestycyjny dotyczący dróg będzie możliwy do realizacji w trakcie roku lub w
latach przyszłych, gdy gmina pozyska środki na realizację tych zada?ń. Dodała, źe na
ten moment poszczególne komisje zarówno te dotyczące dróg wiej skich jak i na terenie
miasta mają wypracować kolejność realizacji zadań drogowych i ten temat teź był
poruszany na wspólnyrn posiedzeniu wszystkich stałych Komisji Rady Miejskiej.

Radny RM Kajetan Wiese zapytał, czy bieżąca konserwacja oznacza, że będą łatane
dziury, czy będzie zrobiony spadek, bo jest to różnica.

Pani Anna Buchwald stwierdziła, że nie zna pełnego zakresu, o to nale$ pytać Pana
Jarosława Derę Kierownika Referatu. Dodała, że planowane są bieżące naprawy dróg,
nie jest to nowa inwestycja, ale umożliwienie korzystania z drogi w bezpieczny sposób.

Wobec tego, źe nikt więcej nie zabral głosu Przewodniczący RM zarnkni podpunkt
dyskusja i przeszedł do kolejnego podpunktu porządlm obrad.

1) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2025 rok

Przewodniczący RM zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie
uchwalenia budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na 2025 rok wraz z wspomnianą
zmianą oraz poprosil aby wyniki głosowania odnotować w protokole sesji.

W wyniku głosowania uchwała w sprawie uchwalenia budźetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2025 rok zostala przyjęta następującymi głosami:

za-14 radnych, przeciw- O radnych, wstrzyrna?ło się- O radnych
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 36 do protokołu.

Uchwała Nr IX/79/2024 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 18
grudnia 2024 roku w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno Krajeńskie na
2025 rok stanowi za%cznik nr 37 do protokołu.

Głos zabrał Burmistrz Sępólna Krajeńskiego Pan Waldemar Stupałkowski, który
podziękował za jednogłośne głosowanie nad budżetem na 2025 rok i nad Wieloletnią
Prognozą Finansową, w której są zadania na kolejne lata działalności sarnorządowej
jak i na zbliżający się 2025 rok. Doda?ł, że umożliwi to dalsze, dobre funkcjonowanie
naszych wszystkich jednostek, które słuźą i dzialają na rzecz naszych mieszkańców,
ale takźe na realizację kolejnych zadaji inwestycyjnych i kolejne starania się o środki
zewnętrzne na ewentualne wprowadzenie kolejnych zadań inwestycyjnych. Przyjęcie
dzisiejszego budźetu daje grninie zielone światło, źe od 1 stycznia 2025 można dalej,
dobrze pracować na rzecz naszych mieszkańców.

Burmistrz Sępólna Krajeńskiego podziękowal wszystkim radnym za to głosowanie i
podziękował za prace, które były nad projektem budżetu, ponieważ dzisiejsza
uchwała jest efektem spotkań pod przewodnictwem Komisji Budźetu Pana radnego
Janusza Tomasa i wszystkich radnych. Nadmienił, że jest to bardzo ważna rzecz bo
większość spraw jest związana z finansarni. Jeżeli finanse nie są porządnie
poukładane to wiele rzeczy może nie zostać zrealizowanych. Na za?kończenie jeszcze
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raz w imieniu własnym i wszystkich osób, które będą realizowały budżet podziękowal
za głosowanie.

Następnie Przewodniczący RM zarnknął ten punkt porządku obrad i ogłosił przervvę
w obradach do godziny 11:50.

Po zakończonej przerwie Przewodniczący RM wznowił obrady IX sesji Rady Miejskiej
w Sępólnie Krajeńskim i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 10. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetii Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2024 rok

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Anna Buchwald Skarbnik Gminy wyjaśniła, że zmiana budżetu związana jest ze
zmniejszeniem planu dochodów i wydatków o kwoty 51 274, 16 zł. Zmiany związane
są głównie ze zmianarni porządkowyrni zwiyanymi z realizac5ą budżetów jednostek
organizacyjnych oraz dostosowaniem wydatków do wysokości planów finansowych.

Zmiany zostały szczegółowo omówione na Komisji Budżetu RM i zaopiniowane
pozytywnie

Ponadto Pani Skarbnik Gminy wskazała, że do otrzymanych zmian wprowadza się
zmianę porządkową związaną ze zmianą klasyfikacji budżetowej tj. w za?łączniku nr 1
rozdzAal 92601 § 6290, zastępuje się rozdzia?łem 92695 § 6260.

Projekt uchwały został zaopiniowany pozytywnie przez Komisję Budżetu.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu Przewodniczący RM zarnknął dyskusję oraz
zarządził głosowa?nie nad projektem uchwa?ły i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Sępólno
Krajeńskie na 2024 rok została przy'3ęta następującyrni głosarni:

za - 14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymal się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 38 do protokołu.

Uchwała Nr IX/80/2024 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 18
grudnia 2024r. zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy
Sępólno Krajeńskie na 2024 rok stanowi załącznik nr 39 do protokołu.

b) przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do realizacji rządowego
Programu Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej ,,Asystent
osobisty osoby z niepełnosprawnością" dla Jednostek Samorządu

Terytorialnego - edycja 2025

Strona 18 z 23



Przewodniczący RM poinformowal, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Izabela Fróhlke Dyrektor Centrum Usług Społecznych w Sępólnie Krajeńskim
odczytała projekt uchwały.

Pro5ekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Statutowej i Pomocy
Społecznej oraz Komisjł Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim i zostal
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zamknął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwa?ły i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwala w sprawie przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do realizacji rządowego
Prograrnu Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej ,,Asystent osobisty osoby z
niepełnosprawnością" dla Jednostek Sarnorządu Terytorialnego - edycja 2025 została
przyjęta następującyrni głosarni:

za -14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzyma?ło się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 40 do protokołu.

Uchwała Nr IX/81/2024 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 18
grudnia 2024r. w sprawie przystąpienia Gminy Sępólno Krajeńskie do realizacji
rządowego Ptogram'u Ministra Rodziny, Pracy i Polityki Społecznej ,,Asystent
osobisty osoby z niepelnosprawnością" dla Jednostek Samorządu
Terytorialnego - edycja 2025 stanowi załącznik nr 41 do p'rotokołu.

c) przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Sępólno
Krajeńskie na lata 2025-2027

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzyrnali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pani Izabela Fróhlke Dyrektor Centrum Usług Społecznych w Sępólnie Krajeńskim
przedstawiła projekt uchwały.

Projekt uchwały został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Statutowej i Pomocy
Społecznej oraz Komisji Budżetu Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim i został
zaopiniowany pozytywnie.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zamkną?ł dyskus.ję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwaly i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Prograrnu Wspierania Rodziny w Gminie
Sępólno Krajeńskie na lata 2025-2027 została przyjęta następującymi głosarni:
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14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych.
W chwili głosowa?nia obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 42 do protokołu.

za -

Uchwała Nr IX/82/2024 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 18
grudnia 2024 r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny w
Gminie Sępólno Krajeńskie na lata 2025-2027 stanowi załącznik nr 43 do
protokołu.

d) sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej przy ul. Odrodzenia w
Sępólnie Krajeńskim

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz
zawiadomieniem o sesji.

z

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa
przedstawił projekt uchwaly.

Projekt uchwa?ły zostal pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki
Komunalnej oraz Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Głos zabrała radna RM Anna Miczko-Gierakowska, która stwierdziła, że podczas
Komisji Gospodarki Komunalnej sprawa ta była poruszana dwukrotnie i było
powiedziane, że są tarn media, w zwiyku z tym zapytała, czy kupujący będzie miał
to ujęte w zapisie np. w razie jakiejś awarii, będzie mia?ł ja?kąś służebność i czy będzie
to związane z jakąś obniżką, kwotą jeżeli dojdzie do kupna?

Pan Dera stwierdził, że media będą brane pod uwagę, a kwestia ceny została również
przedstawiona oraz cała procedura i to się nie zmieniło. Jedna zmiana jaka zaszła od
ostatniego posiedzenia Komisji to został wyrnieniony załącznik, poniewa?ż był w
zupełnie innym wyglądzie, a teraz załącznik ukazuje tak jak ta działka ma zostać
sprzedana. Dodał także, że ka;żdy będzie mógł wejść na działkę do swoich mediów np.
energetyka.

Wobec tego, że nikt więcej nie zabrał głosu, Przewodniczący RM zamknął dyskusję
oraz zarządził głosowanie nad projektem uchwały i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie sprzeda$ nieruchomości gruntowej położonej przy ul.
Odrodzenia w Sępólnie Krajeńskim zostala przyjęta następującyrni głosami:

14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymalo się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 44 do protokołu.

za -

Uchwała Nr IX/83/2024 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 18
grudnia 2024 r. w sprawie sprzedaży nieruchomości gruntowej położonej przy
ul. Odrodzenia w Sępólnie Krajeńskim stanowi załącznik nr 45 do protokołu.

e) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za
zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie gminy Sępólno
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Krajeńskie na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub
potrzebami ruchu

Przewodniczący RM poinformowal, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Pan IFGerownik Referatu Gospodarki Komunalnej i Rolnictwa przedstawił projekt
uchwały.

Projekt uchwaly został przedstawiony na Komisji Gospodarki Komunalnej oraz
Porządku Publicznego Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim i uzyskał pozytywną
opinię.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, że nikt nie zabral głosu, Przewodniczący RM zamla'ia) dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwaly i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała zmieniająca uchwalę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie
pasa drogowego dróg gminnych na terenie gminy Sępólno Krajeńskie na cele
niezwiązane z potrzebarni zarządzania drogami lub potrzebarni ruchu przyjęta
następującyrni głosarni:

14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 46 do protokołu.

za -

Uchwała Nr IX/84/2024 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 18
grudnia 2024r. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat
za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych na terenie gminy Sępólno Krajeńskie
na cele niezwiązane z potrzebami zarządzania drogami lub potrzebami ruchu
stanowi załącznik nr 4'l do protokołu.

f) przedlużenia te'rmimi rozpatrzenia skargi

Przewodniczący RM poinformował, że projekt uchwały radni otrzymali wraz z
zawiadomieniem o sesji.

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Jacek Kapsa przedstawił projekt
uchwały.

Przewodniczący RM zaprosił do dyskusji.

Wobec tego, źe nikt nie zabral głosu, Przewodniczący RM zam:la'iął dyskusję oraz
zarządził głosowanie nad projektem uchwaly i poprosił aby wyniki głosowania
odnotować w protokole sesji.

Uchwała w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi została przy5ęta
następującyrni głosarni:

14 radnych, przeciw - O radnych, wstrzymało się - O radnych.
W chwili głosowania obecnych było 14 radnych.

Wykaz głosowania imiennego stanowi załącznik nr 48 do protokołu.

za -
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Uchwała Nr IX/85/2024 Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim z dnia 18
grudnia 2024 r. w sprawie przedlużenia tp'rmimi rozpatrzenia skargi stanowi
załącznik nr 49 do protokołu.

Przewodniczący RM za?rnknął ten punkt i przeszedł do kolejnego punktu.

Ad. 11. Informacje Przewodnłczącego Rady o udzielonych odpowiedziach w
formie pisemnej na interpelacje i zapytania.

Przewodniczący RM poinformował, że otrzymal odpowiedzi na interpelacje i zapytania
złożone przez:

- radnego RM Piotra Warmińskiego w sprawie zmiany godzin otwarcia przedszkoli od
godz. 5.30;

- radnego RM Jacka Kapsa w sprawie wybudowa?nia zadaszonej i ogrodzonej wiaty na
pojemniki na śmieci, które widoczne są już od głównego wjazdu do Urzędu Miejskiego
w Sępólnie Krajeńskim oraz w sprawie pilnej naprawy pomostu na plaży miejskiej w
Sępólnie Krajeńskim.

Odpowiedzi te zostały zarnieszczone w Biuletynie Informacji Publicznych, na stronie
WWW. ina-se olno. l oraz na tablicy ogłoszeń UM, a także przesłane radnyrn drogą
elektroniczną.

Następnie zamknął ten punkt i przeszedł do kolejnego.

Ad. 12. Odpowiedzi na wolne wnioski

Przewodniczący RM otworzył kolejny punkt porządku obrad i poprosił Pana
Waldemara Stupałkowskiego Burmistrza Sępólna Krajeńskiego o udzielenie
odpowiedzi na złożone w dniu dzisiejszym wnioski lub wyznaczenie do tego
odpowiedniego pracownika.

Głos zabra?ł Burmistrz Sępólna Krajeńskiego, który udzielił wyjaśnień do wniosku
zgłoszonego przez Wiceprzewodnicząca RM Annę Miczko-Gierakowską w sprawie
nadania nazwy imienia nowo wybudowanego ronda i czy sprawa jest już zarnknięta.
Stwierdził, że sprawa jest zamknieta w tyrn sensie, że cała procedura wyłonienia
nazwy zostala przeprowadzona, natomiast nie doszło do zatwierdzenia wybranej
nazwy i w związku z tyrn sprawa na tym etapie jest zamknięta.

Następnie Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej i
Rolnictwa udzielił wyjaśnień do wniosku zgłoszonego przez radnego RM Dariusza
Pieczywka w sprawie wybudowania chodnika w miejscowości Skarpa. Stwierdził, że
rzeczywiście taki fakt ma miejsce. Dodał, że Pan radny do końca nie zosta?ł
doinformowany, ponieważ na zebraniu wiejskim Sołectwa Skarpa z dnia 16 września
2024 roku, na którym procedowano przyszłoroczny budżet, zosta?ła ujęta na rok 2025
pozycja mająca na celu wykonanie dokumentacji projektowej do chodnika
prowadzącego do kaplicy we wsi Skarpa i samorząd na ten cel przeznacza tysiąc
złotych.

Przewodniczący RM poinformowal, że między sesjarni wpłynęła odpowiedź na
wniosek radnego RM Piotra Warmińskiego w sprawie remontu ulicy Niechorskiej,
Rzecznej oraz Wysokiej, która został przesłany radnyrn za pomocą poczty
elektronicznej i w związku z tym nie będzie odczytywał.
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Następnie Przewodniczący RM poprosił o udzielenie odpowiedzi na wniosek z
poprzedniej sesji w sprawie podjęcia działań związanych ze stanem technicznyrn
przystanku autobusowego we wsi Zboźe.

Pan Jarosław Dera Kierownik Referatu GKR wyjaśnii że przystanek autobusowy we
wsi Zboźe oraz przystanki jeden we wsi Sikorz, Skarpa oraz w Sępólnie Krajeńskim
przy ulicy Chojnickiej zostały zdemontowane, rozebrane i na to miejsce jest pewien
pomysł związany z przystankiem.

Pytań do udzielonych odpowiedzi nie było, więc Przewodniczący RM zarnknął ten
punkt i przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad.

Ad. 13. Zakończenie sesji

Przewodniczący RM podziękował za zAozone życzenia świąteczno-noworoczne oraz
?cz5rł wszystkim obecnyrn na sesji i oglądającyrn w mediach oraz mieszkańcom
Gminy Sępólno Krajeńskie Radosnych Świąt oraz Nowego Roku 2025 spełniającego
marzenia, a także optyrnizmu i wiary w ludzi. Wypowiedź zakończył słowarni piosenki
o Sępólnie, autorstwa naszego Krajana księdza Kanonika Jerzego Wincentego Soboty,
który mówi:

,,Mogą nas róż,nić własne poglądy, spori'ze opiriie, zmierin.e osądy, wszystkich 710!S
łączy miłość do grodu, zgodrtym więc krokiem idźmy do przodu.?

Głos zabrał Burmistrz Sępólna Krajeńskiego, który również zlo0ł $czenia świąteczne
i noworoczne. Podkreślił, że razem faktycznie można zrobić dużo dobrego.

Następnie o godz. 12:20 związku z wyczerpaniem porządku obrad Pan Artur Juhnke
Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował wszystkim za udział w sesji. Za?rnla?ią?ł
sesję Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim wypowiadając słowa ,,Zamykarn IX sesję
Rady Miejskiej w Sępólnie Krajeńskim?.

Na tym protokół zakończono.

Sępólno Krajeńskie, dnia 31 grudnia 2024 roku.

Oł7radorp przewodniczył:

Przewo(;ĘiczBcylRady Mie) skie3

Artur Juhnke

Protokołowała:

mgr Mireni

r
(ipÓ
JFros ina

Kierownik Referatu Organizacyjnego
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